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Ob obcestnem kamnu
, Na novem stenskem koledarju bomo 
vrnili prvi list. V zgornji desni rob novo- 
i‘-h nozdravov bomo za višali 1. L 1952 
'cer pa bo na ta dan vse tako kot je 
anes, kot je bilo včeraj, kot je bilo mi- 
ullh tri sto petinšestdeset dni. ■
. k® starejši bomo za novo koledarsko 
vdobje. Prav-vsi. Litostrojski livar elek- 
vtehnik w »-Telekomunikacijah«, tkalka v 
tžTnarjih, delavec v podutiškem kamno- 
'.mu; Profesor na šentviški gimnaziji in 
venček še nedograjene vodiške osnovne

V Inkih trenutkih, ko si včeraj in danes 
dat^ata ro^e’ se P° navadi oziramo nazaj, 

s® Ob bežnem sprehodu po minulosti 
kni -av^ na jutrišnji dan, ki bo prav tak, 
zahtev .^v^eraj^nj*' te da bo morebiti še

min,Vt°ie žetje in zahteve smo ob koncu 
mo .teta združili v'načrte in progra- 
d0i-,aj ie tjas, da pobrskamo po še svežih 
urp*Jttfint‘ft ‘n iščemo v življenju njih 
alor?lČitev' pojdimo od poglavja do po

idi od stavka do stavka. Bodimo do

sledni in si iskreno povejmo, kaj smo in 
kaj nismo resničili. To je naša pravica in 
dolžnost. Izrecimo besedo priznanja vsem 
in vsemu, kar smo dosegli, kar smo zapi
sali v tem letu v kroniko naših delovnih 
uspehov, izrežimo kritiko za vse, kar je 
zaradi naših slabosti ostalo le stiha bese
da v naših načrtih. . ;

Ob misli na novo leto, na jutrišnji de
lovni dan, nam bo resnica dolgo leto dni 
v veliko korist.

Ne ozirajmo se samo naokrog. Ozrimo 
se na našo lastno prehojeno pot. Starejši 
smo za leto dni. Ocenimo rast nas samih, 
naš delež v prizadevanju, da bi se uresni
čile čestitke na začetku letošnjega leta. ko 
smo si želeli sreče, zadovoljstva in mnogo 
novih delovnih uspehov.

Na večer pred praznikom, na zadnji 
večer v letošnjem letu, ko bodo za trenu
tek utihnili stroji in bodo prazne pisarne 
in šolske učilnice, si sezimo v roke in si 
zaželimo že spet in vendar iskreno in pri
srčno:

»SREČNO NOVO LETO!«

PO III. PLENUMU CK ZKJ

Dolgoročno napotilo 
političnim delavcem

Vsakdo, ki se ukvarja z družbenim in političnim delom, 
je z zanimanjem spremljal razpravo in zaključke III. ple
numa CK ZKJ. Temeljitejšega, nadrobnejšega obravna
vanja po osnovnih organizacijah ZK se lotevajo sedaj, 
ko so za nami letne konference OO ZK in ko je na voljo 
potrebno gradivo.

Konference so s pisano oceno političnega vpliva posa
meznega člana in organizacije pokazale, da je v spreme
njenih, razvitejših pogojih upravljanja potreba po dru
gačnem, demokratlčnejšcm načinu politične aktivnosti in 
prav to, o čemer se med komunisti že dolgo govori, je 
tudi vsebina gradiva III. plenuma CK ZKJ. Osnovna 
misel, ki mora nujno veljati kot delovni napotek sleher
nega člana organizacije Zveze komunistov, poudarja, da 
je teža idejno-političnega družbenega dela komunistov 
povsod tam, kjer se oblikuje in uresničuje politika, po
vsod tam, kjer se odloča o ustvarjanju In delitvi dohodka!

(Nadaljevanje na 4. strani)
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Razprava o programskih skicah za ureditev Šiške in Šentvida

PRED JUTRIŠNJO
PODOBO NAŠIH NASELIJ
Občina Ljubljana-Siška je ena izmed prvih občin, ki daje v razpravo pro

gramske zasnove za širša območja. Zborom volivcev bodo namreč predložene 
v razpravo programske zasnove za večino območij v Šiški in Šentvidu, ki sicer 
definitivno še ne rešujejo bodoče rasti teh dveh naselij, vendar pa bodo drago
ceno gradivo za izdelavo dokončnih urbanističnih dokumentov, hkrati pa bodo 
v pomoč upravnim organom pri konkretni gradbeni politiki, da bi bila le-ta v 
skladu s harmoničnim razvojem celotnega mestnega območja. Predloženi urba
nistični dokumenti namreč že upoštevajo načela zazidalne politike za mesto 
Ljubljano, ki jo je sprejel Mestni svet na eni izmed svojih sej.

Avtorji urbanistične programske zasnove v naši občini so razpolagali z ne
katerimi starimi urbanističnimi dokumenti, ki pa jih je bilo treba spremeniti 
v duhu smernic o urbanistični rasti celotnega mesta. Pri svojem sedanjem delu 
so se urbanisti usmerili predvsem na tista področja, ki so najbolj interesantna 
za gradnjo v prvi etapi nadaljnjega oblikovanja te mestne četrti.

Doslej sta bila v razpravi in tudi sprejeta zazidalna predloga za občinsko 
središče med cesto na Jami in tovarno »LEK« ter za področje med cesto na 
Jami, Vodnikovo, Tržno in Celovško cesto.

Zdaj pa so pred nami programske skice za naslednja območja:
OBMOČJE MED CELOVŠKO CESTO, RUSKO ULICO IN GORENJSKO ŽELEZNICO: 

Programska skica predvideva visoko gradnjo vzdolž Celovške ceste in v globino približno 
40 metrov v tovarniški prostor Uniona. Predvidoma naj bi tu stala dva stanovanjska 
12-etažna bloka s priključnimi pritličnimi servisnimi objekti. Pri naknadnem študiju za
zidave tega področja je bilo ugotovljeno, da naj se celotna zazidava ob Celovški cesti 
pomakne za 15 m proti mestu, da bi tako lahko ohranili objekt unionske pražame, ki 
je v dobrem stanju in je neobhodno potrebna v tehnološkem procesu tovarne.

OBMOČJE MED RUSKO ULICO, CELOVŠKO CESTO" 
IN ULICO, MILANA MAJCNA:

Programska skica upošteva obstoječo visoko zazidavo 
in gre tu predvsem za bodočo zazidavo praznih lokacij. 
Za celotno sosesko, vključno predel pivovarne Union, je 
predvideno 4500 do 5700 prebivalcev. Za to število prebi
valcev so določene stanovanjske površine ter pripadajoče 
površine za javne zgradbe. Predložena skica pa bo doživela 
tudi določene spremembe, ker je bil že na seji Sveta za 
urbanizem OLO Ljubljane sprejet predlog cestne mreže, ki 
predvideva Frankopansko ulico kot del ceste, ki naj bi v 
perspektivi prek Parmove, po ulici Bežigrad in rekonstruira
ni Linhartovi cesti povezovala Celovško cesto s severovzhod
nim delom mesta. Torej bo moral predlog med drugim upo
števati tudi semaforsko križišče Frankoponske in Celovške 
ceste.

OBMOČJE MED VODNIKOVO, SlSENSKO CESTO,
CESTO NA JAMI IN CELOVŠKO CESTO:
Projektant predlaga v skladu s konceptom zazidalne 

politike mesta Ljubljane gradnjo v treh pasovih (visoka, 
srednja in nizka gradnja ob Celovški cesti). Za del tega 
območja je že izdelan zazidalni načrt, in sicer za predel 
med Vodnikovo cesto, Gospodinjsko ulico, zbiralno cesto ter 
Šišensko cesto, prav tako pa tudi za predel med Celovško 
in zbiralno stanovanjsko cesto ter Gospodinjsko ulico in 
Šišensko cesto. Trikot zbiralna cesta (v gradnji) — cesta na 
Jami — Vodnikova cesta pa je rezerviran za šolski center. 
Del območja med Gospodinjsko ulico in Šišensko cesto in 
Vodnikovo cesto je v glavnem že zaključen in bo v bodoče 
moč le kompletirati posamezne vrzeli.

Področje od Šišenske ceste proti severu zazidalno še 
ni obravnavan, ker bo v prvem obdobju vsa zazidava usmer
jena v še nezazidano območje med Celovško in Vodnikovo 
cesto do Šišenske ulice.

ŠENTVID:
Programska skica za to območje že upošteva novo traso 

Celovške teste skozi Šentvid od gostilne Zibert do tovarne 
»Planica šport«. Pasova med železniško progo in obstoječo 
Celovško cesto in ob drugi strani Celovška ceste sta pred-

Programska skica za 
Šentvid. Predlog upošteva 
spremenjeno traso za Ce
lovško cesto med gostilno 
Zibert in tovarno »Sloveni- 
ja-šport«.

videna za vrstno zazidavo. Severni 
menjen proizvodnim obratom.

Program zazidave območja med novo traso Celovške 
ceste in gorenjsko progo predvideva 4 urbanistično različne 
stanovanjske enote, od katerih prva predstavlja cono sta
novanjske gradnje, ki se kompleksno zazidava po novem 
zazidalnem načrtu, druga predstavlja cono, v kateri se ob
stoječa zazidava obdrži in dopolni do potrebne gostote z 
morebitnimi servisnimi in komunalnimi napravami. Tretja 
enota je središče naselja, ki ga bo treba dopolniti z, ustrez
nimi zgradbami. Četrta enota je območje servisov in obrti, 
ki pa prav tako dopffšča zgostitev obstoječe stanovanjske 
zazidave predvsem s servisnimi in obrtnimi delavnicami.

OBMOČJE NA DESNI STRANI CELOVŠKE CESTE
MED D J AKO VICEV O ULICO IN TOVARNO DEKO
RATIVNIH TKANIN:
To območje naj bi služilo kot namenska površina za 

industrija V skladu z razvojem industrije v mestu Ljubljani 
in povečanjem delovnih mest naj bi uporabili tudi ustrezne 
površine na obeh straneh železniške proge. Medtem ko naj 
bi se zaradi svojstvenih pogojev in že obstoječih objektov 
usmerila na področje občine Moste predvsem kemična indu- 
ptrija, pa naj bi se na teh površinah ob gorenjski progi 
razvijala predvsem elektroindustrija.

Ob tej priliki bodo v razpravi tudi predlogi za nove 
gradbene okoliše na območju bivše občine Šentvid. Ti pred
logi naj bi zavrli divje širjenje stanovanjske gradnje po 
celotnem območju občine. Gradnja naj bi se skoncentrirala 
pa določene predele, ki so urbanistično utemeljeni in omo
gočajo smotrno reševanje vseh komunalnih problemov.

TAKO NE GRE!

Zamotana pot 
birokracij e

V Vižmarjih pa tudi v Šentvidu bo tujec le s težavo naSel 
^:!?n0.,U"C10 ln hiSn° stevilh°. kajti prav gotovo nihče ne pri
čakuje, da je poleg hišne številke 109 recimo številka 3 ali 4 
In vendar je v Vižmarjih tako. Koliko hude krvi Je že povzročila 
ta zmešnjava z ulicami in hišnimi številkami ne le med slučajni
mi obiskovalci, temveč tudi med prebivalci. Ti so namreč že 
1958. leta na zborih volivcev zahtevali, naj urede imenovanje nji
hovih ulic, prav tako pa tudi oštevilčenje hiš. Izdelali so tudi na
tančen in konkreten predlog, kako bi lahko to uredili, ter ga 
takrat posiail za to pristojni komisiji. Nato so čakali, da njihove 
upravičene zahteve uslišijo ter da pristojni organi vendarle na
pravijo red po njihovih ulicah.

Na to čakajo še sedaj, čeprav so skoraj na vsakem zboru vo
livcev znova in znova zahtevali odgovor.

Prav gotovo je v resnici težko razumeti, zakaj v treh letih 
ni bilo moč urediti oštevilčenja hiš ter imenovanja ulic tako v 
Vižmarjih kot v Šentvidu. Nekoliko razumljiveje je, če zvemo, 
da vse do pred dnevi nihče ni vedel, kje je zdaj pravzaprav ta 
predlog. Akt so očitno založili ter so ga našli šele sedaj, ko je 
podpredsednik občine ponovno posredoval, hkrati pa so mu po
stregli z informacijo, da sedaj lahko uredi to vprašanje občina 
sama. Čuden, zamotan, predvsem pa izredno dolg proces, da 
zveš, da lahko sedaj občina sama opravi preimenovanje ulic in 
oštevilčenje hiš. Kaže, da je tudi tokrat administracija naših ob
lastnih organov pozabila, da ne gre le za list papirja (akt), ki 
lahko poljubno dolgo leži v kakem predalu, temveč da gre za 
žive ljudi, ki žele živeti v urejenem naselju.

. Upajmo torej, da bo vsa stvar sedaj vendarle urejena ter da 
toliko časa izgubljeni predlog o ureditvi imenovanja ulic ne bo 
tudi na občini šel po zamotani poti birokracije.

Ali ni to malomarnost?
Pred časom so popravljali cesto Šentvid—Tacen. Okrajna uprava 

cest, ki skrbi za to cesto, je tedaj odstranila del železne ograje na 
klancu, ter je ni obnovila še vse doslej. Razen tega pa prav na tem 
odseku cestišča ni do konca uredila kolesarske steze, tako da Je ta 
sedaj nekoliko nižja od asfaltnega cestišča. Prav ta rob med stezo 
in cestiščem pa predstavlja stalno nevarnost ter Je že povzročU ne
kaj padcev kolesarjev, pa tudi hujšo nesrečo, saj Je ponesrečeni ko
lesar postal Invalid. Volivci iz Vlžmarlj se upravičeno sprašujejo, 
kdaj namerava okrajna uprava cest tudi ta del cestišča dokončno 
urediti, da ne bo več nevaren za kolesarje in vozila.

NA OBfUPRI 
SL A V0CIH

ruumeia, toda o njej sta l*aJ
prvič ponudila prilika, da ? •'Ved. »
»asterja tudi sama dajeta sd» *« zdaleč hišo blTl

Jo je vneto stisnil k ušesu, 
kratki In dolgi znaki Mo 
razumela, toda o njej sta

------ --mmaaam V* za J v im —-
podobni Morsejevl abecedi.

Instrumenti zveze 
osemletk In gimnazij, 
vojašnico »Borisa Kiti 
gosti. Samo v zadnjem 
okrog ISO dijakov s šol - 

drugih ljubljanskih

"“•“Sil?.";*«** *«>«Ieč niso bili 

'S "zrejtn!* J* Pr* dijakih
! ,0 v‘vn,.k.*<!*r obiščejo

enots*^* Bunl,o- pa ■ 0t* vojašnice pntudi iz drugih ljubljanskih "'rimi ** vojai 
so navezale najtesnejše s***! Dr«izv''OVnlml k 
Obiskujejo Jih, se zanimaj« in»U njih«?. Proces 
tlvl pa Jim obiske vračajo, y PregJJrrV način 1 
in dela. Premnogokrat so e1; - cc«nl nad •.... ---- ... .

kolektivi.

Kaj je novega v naši občini?
Ne bi hoteli preobširno naštevati vsega, kar je novega v 

zadnjem času v naši občini, zato vam zaupamo:
— da so te zgradili restavracijo in samski dom do 

vključno II. nadstropja, postavili Železno ograjo na ravni 
strehi:

— da je Kreditni sklad občine že dogradil 44-stano- 
vanjski blok v Scopollijevi ulici do vključno IV. nadstropja, 
drugi blok do plošče, pri tretjem bloku pa betonirajo te
melje;

— da se Je že vselilo 44 družin v litostrojskl blok Št XVI;
— da Je že skoraj dograjena nova stanovanjska cesta od 

Pavšičeve ulice do ulice na Jami;
— da se je vselilo 37 zadružnikov stanovanjske za

druge Proieter-Litostroj In 45 družin v stanovanjski blok 
zadruge Litostroja »Nat dom«;

— da se v občini uspešno razvija akcija za gradnjo

enodružinskih lesenih montažnih hišic s lokacijo v Drav- 
Unh, Šentvidu in Medvodah;

— da pridno gradijo prepotrebno telovadnico pri šoli 
»Hinko Smrekar«;

— da so pričeli s gradnjo treh novih blokov ob Tugo
mer jevl ulici;

— da se Je prijavilo že 514- Interesentov aa gradnjo 
stanovanjskih hiš v okviru Kreditnega sklada ObLO Ljub- 
Ijana-Sitka;

— da se je pričelo s ureditvijo dveh kino dvoran In 
sicer v domu Svobode Zgornja Šiška in v Zadružnem doma 
v Dravljah;

— da bo kmalu dograjen otroški vrtec na terenu Li
tostroj;

— da so na terenu Litostroj zgradili še IM garaž sa
osebne avtomobile. g.e

vidijo, kajti marsikaj .. 
drugače predstavljati.

Medsebojni obiski pa 
izven ograj vojašnice »B 
se udeležujejo raznihse udeležujejo raznih na^'1! Javne«. . 'p <,ru*tev, 
Športnih prireditev ln drugl5t,,0Jašnle/družbenega 
življenja. Veliko število stafj"« in dr,»«^lVno »»deluje 
tudi v raznih organih «»'51* ■,«ro«i^r^n®'P0"“<nlb 
organizacijah. Ob nronlav'^. '’oj,.Jr‘.v»n*ke ljudskeorganizacijah. Ob prosta 
armade Je Imelo mnogo ol 
raznih ustanovah, šolah in f' 
da Je naša armada v rr*n'c. 
iašla la ljudske revolucije, 
deluje s svojim ljudstvom-



4 SiSenski razgledi

Dolgoročno napotilo političnim delavcem
(Nadaljevanje s 1. strani)

zatorej v samoupravnih organih, v Socialistični zvezi in 
drugih družbeno-političnih organizacijah. S tem se v 
marsičem bistveno izpremenijo dosedanje metode dela 
Zveze komunistov, ki so tu in tam že ovirale naravno 
rast naših samoupravnih organov.

Potemtakem gradivo III. plenuma CK ZKJ ni trenutna 
politična zanimivost, namreč je dolgoročno napotilo vsem 
političnim delavcem, ki mora imeti za posledico še hitrejši 
razvoj naših ekonomskih sil in vzporedno z njimi druž
benih odnosov.

Deset let mladih
Krajevni odbor SZDL pa 

tudi odbor krajevne skupno- 
sU Vižmarje se najbrž ne 
moreta pon valiti s svojim 
sedanjim delom. Vse od fe
bruarja pa do novembra nista

litostrojskih godbenikov
Pred 10 -leti so se v Lito- ko raven mladega ansambla 

niti sekretariat niti odbor stroju zbrali mladi fantje, ki in je bil hkrati optimistična 
SZDL imela nobene seje. s0 imeli veselje do igranja napoved za delo tega an-

jev za ureditev prostorov, v Pegana je bila ustanovljena 
katerih se naj bi shajale mladinska godba, ki se je v 
družbene in politične orga- desetletnem obdobju uvelja-
nar3 sprejel,'vendar pa o tem vila doma in v drugih kra- £inski ljudski odbor priredil 
ni obvestil odbornikov. Pro- jih Slovenije in Jugoslavije. Sprej(.m za prvoborce. Ob tej 
stori so. ostali še naprej jne- Gostovali pa so tudi v Trstu

in na Koroškem. Doslej je 
imela godba prek 450 samo- 

ni odbor stojnih koncertov.
Ob desetletnici je mladin

ska godba pripravila uspel

sambla v bodoče.

V januarju konierence 
krajevnih organizacij

Na zadnjem plenumu Ob-
Sprejem za prvoborce činskega odbora SZDL so

V četrtek popoldne je Ob-

urejeni, denar pa jim leži v 
banki.

Nič boljši 
jevne skupnosti. Ta se men
da ni sestal že tri leta, tako 
rekoč od svoje izvolitve. Tu
di ta odbor je dobil denar, 
in sicer iz občinskega prora- 
'čuha 120.000 dinarjev za 
kritje funkcionalnih izdat
kov.- Prav tako kot na SZDL, 
tudi tukaj o tem ni nihče od 
odbornikov nič vedel, ker se 
pač- niso sestajali. Po vsem 
tem se v resnici najbrž ne 
moremo čuditi, če zbori vo
livcev niso obiskani tako, kot 
bi želeli

Na zadnji seji obeh odbo
rov so odborniki samokri
tično priznali svojo nedejav
nost ter se takoj lotili ne
katerih ukrepov, da. bi okre
pili delo organizacije SZDL 
ter. odbora Krajevne skup
nosti. Odborniki Socialistič
ne zveze so tudi. obljubili, 
ter v ta namen že sestavili 
komisijo, da bodo v najkraj
šem času obnovili sedanje 
prostore, da jih bodo lahko 
uporabljale družbene brga- 
aizacije tega kraja. Upajmo 
torej, da ni to le navidezna 
pomlad, pred ponovnim zim
skim spanjem, ker bodo mo
rali sicer volivci kot člani 
SZDL izreči ■ kako krepko 
besedo na račun svojih od-

priliki je spregovoril pred
sednik Občinskega ljudskega 
odbora Ljubljana-Siška Ja
nez Nedog, nakar so nasto
pili pionirji šole »Franc Ro-

sprejeli sklep, da bodo od 
5. do 20. januarja konference 
krajevnih organizacij SZDL. 
Na teh konferencah bodo 
razpravljali o delu organiza
cije v minulem obdobju, o 
uresničenju sklepov zvezne
ga in republiškega kongre- 

koncert v litostrojski dvora- zman-Stane« s kratkim pro- sa SZDL in izvolili delegate 
ni. Koncert je pokazal viso- gramom. za okrajno konferenco SZDL.

b ornikoV.
—

Na večer pred dne
vom vstaje so prvi gostje 
prenočili v novem motelu 
v Mednem. V začetku okto
bra so odprli tudi restavra
cijo. Doslej so imeli v mo
telu približno 4000 nočnin 
in približno 2,3 milijona 
prometa.

V motelu Je 30 dvo
posteljnih in 15 enopostclj- .
nih sob, na razpolago pa je 
tudi 10 garaž.

Razgovor 
o aktualni

tenu

Najprej 
objektivna 

kategorizacija 
šol

Šolstvo in problemi finan
siranja šolskih ustanov so 
zadnje čase v središču pozor
nosti. Povod za vsesplošno raz
pravo Je na eni strani uveljav
ljanje novega zakona o finan
siranju šolstva ter izredno 
nizki osebni dohodki prosvet
nih delavcev. Pravzaprav gre 
za dva problema, ki se tesno 
prepletata in ju ni moč loče
no obravnavati. Zanimalo nas 
je, kako se splošne ugotovitve 
manifestirajo v konkretnih raz
merah naše občine. Zato smo 
prosili predsednika Sklada za 
šolstvo Ivana Kreačiča, da 
nam spregovori o delu sklada 
in o konkretnih načrtih za 
normalizacijo razmer v šolstvu 
in politiki finansiranja šolskih 
ustanov.

-•Upravni odbor je priprav
ljen, da pred koncem leta de
finitivno reši vprašanje pro
računa za leto 1962 za celotno 
šolstvo, da bi tako skrbno 
zbrano gradivo obravnavali in 
upoštevali pri sestavljanju ob
činskega proračuna za prihod
nje leto.

V ta namen je upravni od
bor določil komisijo za kate
gorizacijo šol, ki je dolžna 
upravnemu odboru predložiti 
izčrpne podatke in predloge za 
višino potrebnih finančnih 
sredstev za nemoteno poslo
vanje šol v prihodnjem letu.
Tl predlogi naj upoštevajo tu
di zvišanje osebnih dohodkov 
prosvetnih delavcev. Poročilo 
komisije bomo obravnavali kot 
dejansko potrebo in jo posku
šali vskladiti z materialnimi I 
možnostmi oziroma poskušali f 
najti morebitna dodatna sred
stva, da bi zares zadostili vsem 
potrebam.

S katcgprizajio šol, ki bo 
zasnovana na proučevanju de
janskega stanja posameznih 
šol, pa želimo doseči, da bi v 
obdobju prihodnjih petih let 
odpravili vse razlike in tako 
res vse šole iste stopnje zvrstili 
v isto kategorijo s približno 
enakimi zahtevami.

Upamo, da bo moč zvišati 
osebne dohodke prosvetnih 
delavcev. Razlika, ki Jo sedaj 
še ne moremo izraziti v od
stotkih, naj bi bila v celoti 
namenjena za variabilni del 
osebnih dohodkov. Povsem od
več je pesimistično razprav
ljanje, da ni moč v prosvetni 
družbi uveljaviti nagrajevanja 
po delu. Konkretni primeri na 
naših šolah, predvsem pa na 
gimnaziji v Šentvidu, kažejo, 
da je že dosedanji variabilni 
de% ki Je predstavljal tako 
majhen del sredstev za osebne 
dohodke, upravičil to zahtevo«*

-Občinski razgledi- — gla
silo občinskega odbora 
SZDI. I.juhljuna-Slška. Iz
haja enkrat mesečno, razen 
v juliju In avgustu. Ureja 
uredntSkJ odbor: Jože Curk, 
Savo Jakulin, Bruno Laglcr, 
ITan.jo Pipan, Jože Nedog, 
Košari Zgonc, Mirko Oam- 
jau, Ivan Bregant, Mar-, 
Jan Gamze In Igor Gruden. 
Glavni in odgovorni ured

nik: Ivan Bregant


